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1. Jaarverslag  Algemene Zaken 2023 
 

Clubgebouw  

In begin van het jaar is de in september 2022 gestarte renovatie van het clubgebouw afgerond en in 

februari 2023 is het gebouw opgeleverd. Vervolgens zijn de vrijwilligers het gebouw ingetrokken om 

schoon te maken, te schilderen en in te ruimen. De gebruikers van de krachtruimte hebben de ruimte 

van een mooie nieuwe verflaag voorzien wat weer een fris uiterlijk geeft. Hiervoor hebben vele leden 

zich enorm ingezet. In april zijn 30 zonnepanelen geplaatst waardoor we nu echt een duurzaam 

gebouw hebben. 

Aansluitend is de klusploeg aan het werk geslagen om de zolders beter begaanbaar te maken en 

geschikt te maken voor opslag van goederen. Het optimaliseren van de framerunners opslag (oude 

CV-ruimte) is een enorme toevoeging geworden. 

De officiële ingebruikname en opening is uiteindelijk in september geweest waarbij de opening door 

de wethouder van de gemeente Hoorn is gedaan. Het gerenoveerde clubgebouw kan er weer jaren 

tegenaan doordat er compleet nieuwe installaties voor de water- en stroomvoorzieningen zijn 

gerealiseerd. Het toevoegen van een lift aan het clubgebouw zodat de kantine ook voor de 

mindervalide sporters (de framerunners e.d.) bereikbaar is geworden is een heel mooi pluspunt 

geworden. 

In de kantine is een nieuw luchtverversingssysteem geplaatst dat nog binnen de renovatie viel en 

verder heeft de kantine alleen een schoonmaakbeurt gehad en zal later worden aangepakt voor een 

upgrade. 

Trainings- en wedstrijd accommodatie 

Het begin van het jaar heeft de Atletiekunie onze wedstrijdaccommodatie gekeurd. Vele van de 

afkeurpunten, die uit de voorinspectie naar voren kwamen, zijn met behulp van de vrijwilligers 

aangepakt en hersteld. En ook de gemeente Hoorn heeft een aantal noodzakelijke onderhoudspunten 

opgepakt. Eind maart heeft de atletiekunie onze accommodatie opnieuw gekeurd en (met nog wel 

wat opmerkingen) wedstrijdgeschikt verklaard. 

De door AV Hollandia georganiseerde (competitie)wedstrijden zijn door de inzet van vele vrijwilligers 

goed verlopen. Zelfs de steeplechase is gelopen en de waterbak was, na vele jaren te hebben 

leeggestaan, weer eens gevuld met water. Zo kon dit spectaculaire onderdeel  toch plaatsvinden. 

De traditionele clubdag, dit jaar op 1 oktober was een mooie afsluiting van het wedstrijdseizoen met 

aansluitend een zeer geslaagde barbecue waar vele leden samen gezellig aanwezig waren.  

Renovatie accommodatie 

De gemeente Hoorn is voornemens de atletiekbaan in 2024 te gaan renoveren (toplaag is dan 20 jaar 

in gebruik). In september vond hierover het eerste gesprek plaats. De AV Hollandia heeft daarbij haar 

wensen voor de komende jaren aan kunnen geven. In het voorjaar van 2024 zal het renovatieplan 

worden besproken met AV Hollandia, waarna dit wordt vastgesteld. De renovatie van de wedstrijd 

accommodatie wordt dus vervolgd in 2024. 
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2. Jaarverslag Trainingen AV Hollandia 2023 
 

Trainers en trainingen (algemeen) 

In december 2023 hebben we afscheid genomen van looptrainer Bart Muller. Zijn ‘trainerscarrière’ 

begon in 2013. Zo’n 10 jaar na zijn start als trainer vond Bart het mooi geweest. Hij merkte dat de zin 

om training te geven langzaam minder werd. Hij heeft aangegeven wel als invaltrainer actief te willen 

blijven. 

In de loop van 2023 is ook Britt Nederveen gestopt als hulptrainer. Zij ondersteunde haar moeder een 
jaar lang iedere maandag bij het verzorgen van de trainingen voor de D-junioren. Emma LeBlanche 
heeft haar rol bij de U14-junioren overgenomen. 

De atleten U16 zijn vanaf oktober 2023 weer als een aparte trainingsgroep gaan functioneren. De 
trainingen worden verzorgd door Timothy Bennis (maandag) en door Bart Daalhuisen (woensdag).  

Onze jeugdatleten zijn in toenemende mate naast hun basistrainingen op maandag en woensdag ook 
op andere dagen op de baan te vinden. Na afstemming met de groepstrainer mogen jeugdleden U14 
één extra training per week volgen en jeugdleden U16 maximaal twee. Op de donderdagavond is er 
extra werpaanbod (Freya Muller) en op de vrijdagavond kan er worden gekozen uit sprint (Nico van 
der Gulik), horden (Jan Groot) en hoog/ver (Frank Dik).  

Trainersjassen 

Eind 2023 heeft de vereniging al haar trainers kosteloos een rode trainingsjas ter beschikking gesteld. 
De trainers ontvangen deze trainingsjas enerzijds als blijk van waardering voor hun 
trainingsactiviteiten en anderzijds ter promotie van de vereniging. Met de trainers is afgesproken dat 
zij de trainingsjas dragen tijdens trainingen en wedstrijden. 
 

Deelname aan competitiewedstrijden Atletiekunie 

In totaal werd er in 2023 door de atletiekvereniging Hollandia met 12 teams deelgenomen aan de 
landelijke competities. Hieronder de resultaten: 

 Seniorencompetitie 
Zowel de mannenploeg als de vrouwenploeg eindigden na drie wedstrijden in de 3de divisie 
hoog in het klassement. Ze plaatsten zich voor de landelijke promotie/degradatiewedstrijd 
die in september werd georganiseerd door onze eigen club. De mannen werden knap tweede 
en de vrouwen behaalden een mooie (spannende) vierde plaats. Beide teams promoveerden 
hierdoor naar de 2de divisie.  

 Master competitie 
De Hollandia masters mannen- en vrouwenploeg plaatsen zich al vele jaren voor de landelijke 
finalewedstrijd, maar missen daarin steeds net het podium. Dat was dit jaar helaas niet 
anders: een 4de plaats voor de vrouwen en een 5de plaats voor de mannen bleek het hoogst 
haalbare. 

 Competitie U20/U18 
De competitieploegen U20/U18 mannen en vrouwen hebben beiden geen finaleplaats 
kunnen behalen. De mannen U20 ploeg was regelmatig niet compleet en eindigde daarom in 
de voorrondes op een 59ste (vorig jaar 80ste) plaats. De vrouwen U20 kwamen beduidend 
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sterker voor de dag met een 14de plaats, waar zij vorig jaar nog eindigden op een 23ste plaats.  
Helaas was net niet genoeg voor de finale. 

 Competitie U16 
De U16 teams kwamen nog wat te kort om door te dringen tot de finaleronde. De meisjes 
eindigden op een 157ste plaats en zijn nog ver van een finale verwijderd.  De jongens kwamen 
nog aardig in de buurt met een 34ste plaats. 
 

 Competitie U14 
De jongens U14 deden het heel knap in hun competitie. Zij plaatsten zich (vanuit 195 
deelnemende teams) voor de landelijke A-finale en behaalden daar een schitterende 8ste 
plaats. De meisjes U14 waren met twee teams breed vertegenwoordigd (totaal ruim 200 
teams). Het eerste team behaalde een 36ste plaats en het tweede team scoorde een 124ste 
plaats.  

Het is duidelijk dat de baanatletiek binnen de AV Hollandia een positieve ontwikkeling laat zien. Het 
prestatieve niveau in de breedte wordt vooral door de competitieresultaten zichtbaar gemaakt.  

 

Deelname Nederlandse Kampioenschappen Indoor 

In februari hebben meerdere atleten van Hollandia deelgenomen aan de Nederlandse 
Kampioenschappen die worden georganiseerd in Omnisport te Apeldoorn. Hieronder een overzicht: 

 NK Masters Indoor 
De Masters zijn binnen onze vereniging goed vertegenwoordigd, zowel kwantitatief als 
kwalitatief. Zij nemen deel aan de Nederlandse Kampioenschappen en behalen daar 
aansprekende resultaten. In 2023 was dat niet anders met: 

o 2x goud: Theo Koenis (M70) 1e op 3000mSW in 18:52;25s en Franka Hoogeboom (V35) 1e 
op 60m sprint in 8,39s,  

o 4x zilver: Mark Entius (M55) 2e op 60m in 8;12s, Boudewijn van Limpt (M40) op 
verspringen met 5,80m, Iwan Groothuijse (M55) 2e op kogel met 13,54m en Jacqueline 
Tuil (V45) 2e op kogelstoten met 9,59m,  

o 1x brons: Pieter van de Wiel (M65) 3e op 3000m in 11:36;20s.  

 Asics NK U20/U18 Indoor 
Tijdens de NK Indoor U20&U18 waren drie Hollandia atleten actief. Er werden helaas geen 
medailles gescoord: Senna Gilling (U18) 7e op 200m in 24,52s, Lara Smits (U20) 5e bij kogelstoten 
met 12,77m en Kyra Laan (U20) 6e met 2,90m op polshoog. 

 Asics NK Senioren Indoor 
Tijdens het NK Indoor Senioren werd de AV Hollandia vertegenwoordigd door Quinten van Delft 
(20ste plaats met 1:54;74s op de 800m) en Timothy Bennis (20ste plaats met 23,33s op de 200m). 

 

Deelname Nederlandse Kampioenschappen Outdoor 

In de maanden juni en juli waren veel van onze atleten actief op een NK in de buitenlucht. Met name 
het grote aantal atleten in de categorie U20&U18 laat zien dat het met de toekomst van onze club 
wel goed zit. 

 NK masters Outdoor 
Tijdens het NK masters 2023 in Harderwijk waren zes Hollandia atleten actief en werden ook zes 
medailles gescoord, allen op werponderdelen. De verdeling was als volgt:  
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o 2x goud: Henk Jan Blom op discus met 49,55m en Jacqueline Tuil op discus met 31,34m, 
o 1x zilver: René Smit op speer met 44,93m , 
o 3x brons: René Smit op discus met 33,37m, Ed Martens op discus met 34,79m en 

Jacqueline Tuil op kogel  met 9,40m.   

 Asics NK U20/U18 
Tijdens het Asics NK Junioren in Bergen op Zoom telde de AV Hollandia maar liefst 11 
deelnemers. Na afloop gingen twee van hen met een medaille naar huis, te weten: 

o 1x zilver voor Lara Smits met haar 44,23m op het onderdeel discus 
o 1x brons voor Jinte Braas met haar 1:06;00s op de 400mH 
o Er waren ook 8 finaleplaatsen te noteren voor: Senna Giling (U18) 7e plaats op 100m in 

11,45s en op de 200m in 23,24s, Lara Smits (U20) 4e plaats op kogel met 13,18m, Bente 
Tuil (U20) 5e plaats op hoog met 1,62m en 7e plaats op ver met 5,23m, Kyra Laan (U20) 4e 
plaats op polshoog met 3,02m. 

 Asics NK Senioren 
Op het Asics NK Senioren in Breda waren drie leden van onze club actief: 

o Timothy Bennis had een druk programma. Hij verbeterde zichzelf op bijna alle 
onderdelen. Hij scoorde op de 100m (11,19s), de 200m (22,33s) en op de 110mH 
(16,14s). 

o Quinten van Delft nam deel aan de 400m en liep een PR in 50,32s. 
o Lara Smits kwam uit op de onderdelen discuswerpen (41,95m) en kogelstoten (12,40m). 

Deze prestaties waren net niet goed genoeg voor een finaleplaats. 

 

Loopgroep AV Hollandia 

Loopleden trainen graag bij de AV Hollandia en zijn zeer tevreden met de goede begeleiding die zij 
krijgen. Ook de triatleten en ‘trailrunners’ werken bij de loopgroep aan hun uithoudingsvermogen, 
kracht, coördinatie en snelheid. 

Leden lopen graag samen en gaan op zoek naar leuke nationale en internationale evenementen om 
aan deel te nemen. Zo werd in 2023 onder meer meegedaan aan de Groet uit Schoorl Run, de Fun 
Run op Wieringen, de Colchester Zoo Stampede, de 7 Heuvelenloop in Nijmegen, de Stuifduinenloop, 
Halve Marathon van Egmond, de Kaagloop in Wervershoof en de Dam tot Damloop in Amsterdam. En 
natuurlijk werden ook de lopen van de AV Hollandia (ParkCross, Dijkenloop, Variabele Trimloop) goed 
bezocht. 

Het jaar 2023 was een memorabel marathonjaar. Maar liefst 19 atleten gingen samen lopen in 
Verona. Van hen deden er 7 mee aan de marathon, 9 van hen liepen de halve en 3 liepen de 10km. 
Een prachtig project waarin trainer Annemieke Bot de leiding had. Ook werd deelgenomen aan de 
marathons van London, Amsterdam en Berlijn. Bij die laatste marathon werden prima prestaties 
geleverd door trainer/loper Uwi Ambroise (2:27;36s), Bouke Onstenk (2:29;37s), Rob Keuning 
(2:29;54s) en Koen Nicolai (2:33;03s).  

 

Triatlon 

Het aanbod van de loop, fiets en zwemtrainingen zijn in 2023 ongewijzigd gebleven. In 2023 is wel 

aanvullend op de woensdagavond een open water zwemtraining georganiseerd.  

Door gebruik te maken van een groepsapp wordt ook regelmatig op andere tijdstippen samen 

getraind. 
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Sportmedische begeleiding 

Iedere maandagavond wordt door leden gebruik gemaakt van de sportmedische faciliteiten die bij de 
vereniging worden aangeboden. Dat gebeurt in de medische ruimte die tijdens de verbouwing ook 
grondig is aangepakt.  

De medische commissie zorgt er ook voor dat de EHBO materialen met regelmaat worden gescreend 
op datum en worden aangevuld. 

 

Start to Run 

Ook in 2023 zijn in het voor- en najaar weer ‘Start to Run’ trainingen georganiseerd. Helaas is door de 
jaren heen het aantal deelnemers iets afgenomen. Tijdens de Start-to-Run worden beginnende lopers 
loop-technisch ondersteund (door Simon Laan en Jan Conijn) en worden zij geholpen met 
opbouwende loopprogramma’s. Ook krijgen de deelnemers een presentatie met een stuk theorie. Na 
afloop van de trainingen heeft iedereen een diploma ontvangen en zijn 5 deelnemers lid geworden 
van onze club. 

 

FrameRunning 

Een groeiend aantal Frame Runners bezoekt met veel plezier de woensdagtrainingen. Het 
begeleidingsteam is nog steeds heel enthousiast en wordt ook regelmatig actief ondersteund door de 
ouders. Timothy Bennis verzorgt de wekelijkse trainingen.  

De Frame Runners namen ook weer deel aan wedstrijden. Zij waren op de baan actief tijdens de 
trainingspakkenwedstrijd in Grootebroek, op onze eigen jeugdwedstrijd en op de 
clubkampioenschappen. Zij namen ook deel aan een wedstrijd op het circuit van Zandvoort en aan 
een wedstrijd verbonden aan de Halve Marathon van Egmond.  

Krachtruimte 

De krachtruimte is er door het schilderen van de wanden in 2023 veel mooier uit komen te zien. De 
ruimte wordt gedurende de week met name in de avonduren intensief gebruikt. Door de grote 
belangstelling wordt er zelfs op dagen ook al in twee opeenvolgende groepen getraind. 

De gebruikers van de krachtruimte hebben bij het bestuur een verzoek ingediend om de ruimte te 
mogen vergroten. De meest voor de hand liggende gedachte is een deel van de 
wedstrijdmateriaalberging toe te voegen aan de krachtruimte. Materialen die in de resterende 
bergingsruimte niet meer ‘passen’ zouden dan kunnen worden opgeborgen in een zeecontainer. 
Realisatie bleek in 2023 niet mogelijk, maar de ideeën zullen ongetwijfeld worden ingebracht tijdens 
de ‘beleidsbijeenkomsten’ die in 2024 worden georganiseerd. 

 

Hoorn, 4 maart 2024 - Nico van der Gulik - Bestuurslid Technische Zaken. 
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3. Jaarverslag Triatlon 2023 
 

In dit jaarverslag van de triatlon over 2023 wordt een korte opsomming gegeven van de belangrijkste 

activiteiten.  

Fietsweekend Eifel: 

In april werd weer het traditionele fietsweekend gehouden. Dit keer met een mooie groep gefietst in 

de heuvels van de Eifel en gewerkt aan een goede basis voor het triatlon seizoen. Helaas op de laatste 

dag erg koud weer, maar al met al weer een heel geslaagd weekend. 

 

Start2Tri 2023 

Ook in 2023 is er weer een Start2Tri cursus gehouden met als doel om kennis te maken met de 

triathlon en toe te trainen naar de Ironman. In een periode van 12 weken werd toegewerkt naar de 

de sprint afstand of de langere Olympische afstand.  

De cursus was met 20 cursisten helemaal vol en dat er van deze 20 uiteindelijk 13 cursisten ook lid 

werden van de vereniging zegt alles over hoe succesvol ook dit jaar de Start2Tri weer was! 

Alle betrokken trainers bedankt hiervoor! 

 

Zwemlopen en big training day 

Gedurende het seizoen werden er ook nog een paar onderlinge activiteiten georganiseerd; 

 In mei een zwemloop bij de Wijzend 

 In juni een big training day in aanloop naar de Ironman 

 

Barbecue avond 

Als afsluiting van de Start2Tri cursus werd er een barbecue avond voor alle leden gehouden. Was een 

gezellige en mooie afsluiting van de Start2Tri! 

 

Trainingen 

De trainingen (loop, fiets en zwemtrainingen) werden op de bekende tijdstippen gegeven. In 2023  

hebben we ook structureel op de woensdagavond een open water zwemtraining georganiseerd. 

Naast de reguliere trainingen werd er door het gebruik van een groepsapp ook regelmatig op andere 

tijdstippen samen getraind.  

  



 
 

10 
 

 

Leden 

Na de terugloop in het aantal triatleten in de corona jaren is er nu weer een duidelijke stijgende lijn in 

het aantal leden. Aan het eind van 2023 waren er bijna 90 triatleten! 
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4. Jaarverslag Jeugdcommissie 2023 

 

Mij is gevraagd een jaarverslag te schrijven vanuit de jeugdcommissie. 

Onze taak om ouders, atleten te informeren over trainingen en wedstrijden. Het beantwoorden van 

de mail over bv. proeftrainingen, maar ook het organiseren van activiteiten buiten trainingen en 

wedstrijden om. Wij hebben versterking gekregen van Viola Hessels die al sinds haar jeugd lid is van 

onze vereniging en ouder van een pupil. Ook hebben wij dit jaar hulp gekregen van Mariska en 

Lonneke voor het organiseren van activiteiten en een hele fijne aanwinst van onze commissie.  

Ook dit jaar hebben wij vele aanvragen voor proeflessen mogen ontvangen en daaruit nieuwe 

jeugdleden mogen begroeten. 

Pupillencompetitie 
Afgelopen competitie hebben er rond de 40 pupillen meegedaan in totaal 9 ploegen. Jente 
Lilienthal meisjes U8 plaatste zich voor de finale en ging met de winst ervandoor.  

 

CD Competitie 
We hebben 4 teams U14 (D) en 2 teams U16 ingeschreven. 

Het eerste team van de jongens U14 plaatste zich voor de A-finale door als 8e in de voorronde te 
eindigen. Het eerste team meisjes U14 werden 36e en team jongens U16 werden 34e na 3 
voorrondes. Beide kwamen uit in de C-finale. 

In de finales werden de U14 jongens 8e, U16 jongens 9e en de U14 meiden 11e. 

 

U20-U18 Competitie 
Waar vorige jaar de meiden nog als 23e en de jongens op de 28e plaats eindigde hadden de meiden 
nu een top team. Na 3 voorrondes stonden zij met 1 been in de finale (laatste 12) maar na een 

correctie eindigde de meiden op de 14e plek. Helaas net geen finale. De jongens eindigde op de 59e 

plek. 

 
Thuiswedstrijden 

Alle thuiswedstrijden waaronder 1 U18-U20 competitie konden met veel hulp van juryleden en 
ouders van jeugdleden doorgang vinden. Waarvoor onze grote dank. 

 

Nationale kampioenschappen 

Onze junioren zijn op verschillende kampioenschappen in actie gekomen. 
U18-U20 zijn 10 atleten in actie gekomen.  

Ymme 1500m 25e 400m H 14e 3000m Steeple 14e 

Hidde 1500m 21e         

Senna 100m F 7e 200m Finale DQ     

Phinian 100m 34e 200m 28e     

Jill 200m 44e 400m HF 23e     

 

Jinte 400m H F 5e 400m HF 12e     
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Bente 100m H DNF Hoog F 5e Ver F 7e 

Sophie R 400m H 35e         

Sophie L Kogel slingeren 9e         

Kyra Polsstokhoog 4e         

 
Lara heeft de limiet voor de EK U20 geworpen met discus en is afgelopen augustus met Team NL U20 
naar Israël afgereisd. Helaas net geen finale gehaald. 
Onze U13-U14 junioren hebben nog geen officiële kampioenschappen maar de D-Spelen is hier een 
voorloper van. Daar deden 9 atleten aan mee. 
 

Rens 80m 16e 1000m 40e 

Nio Discus F 7e Kogel 10e 

Neva 150m 31e 60m H 38e 

Esmee 150m 33e 1000m 12e 

Anne 150m 40e Ver 37e 

Kim 60m H 35e Discus 22e 

Feline 60m H 43e Ver 41e 

Mirthe Discus 19e Kogel 21e 

Nora 60m F 8e     

 
Op dezelfde dag was er ook de Nationale meerkamp wedstrijd waar 4 U14 atleten aan 2 dagen in 
actie kwamen. 
 

Alex 5e 

Dave 6e 

Finn 11e 

Job 13e 

 
Onze U15-U16 junioren hebben de C-spelen. Hier stonden 6 atleten aan de start. 
 

Sil 100m 32e 300m 33e 

Ryu 100m 37e 150m 16e 

Thijsel 100m 40e 150m 26e 

Ruben 300m 30e 300m H 18e 
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Hidde 800m 7e 1500m 8e 

Maartje HSS 10e Ver 24e 

 
 
Sociale activiteiten 

Door het drukke wedstrijdschema was het niet mogelijk om in juni-juli een activiteit te 
organiseren. Daarom hebben wij dit in de maand november opgepakt. 

Mede door de inzet van Mariska, Lonneke, Viola en een aantal ouders hebben wij een weekend 
lang geslaagde activiteiten voor alle groepen kunnen organiseren die ook nog eens ruim binnen 
het budget bleef. Met de junioren zijn wij naar SamCity geweest en hebben we gelaser-gamed 
op de baan. Tussendoor een patatje met snack. Op zondag hebben wij met de pupillen 
spelletjes gedaan in de kantine en ook gelaser-gamed. Met behulp van ouders hebben zij 
heerlijke pannenkoeken gegeten. Wel hebben wij in de laatste week voor de zomervakantie 
met de pupillen een ouder-kind training georganiseerd.  

Rond 5 december hebben wij ook een thema-training gegeven met een kleine traktatie. 

 
Jacqueline Tuil namens de Jeugdcommissie. 

  



 
 

14 
 

5. Jaarverslag Loopgroep Commissie 2023 

 

De Loopgroep Commissie bestond in 2023 uit Ruud Poldner, Wil van Gelderen, Bart Muller, Hugo van 

der Veen, Athy Mes en Arie den Blanken. 

 

Er heeft in 2023 een kleine wijziging aan de bezetting plaatsgevonden. 

Ruud wil zich meer toeleggen op zijn taken als voorzitter van de vereniging en heeft daarom zijn 

functie als voorzitter van de commissie neergelegd. Op de achtergrond zal hij nog wel actief blijven. 

Hugo heeft wegens terugkerende blessures zijn lidmaatschap van AV Hollandia helaas moeten 

beëindigen, wel heeft hij toegezegd actief te willen blijven voor de Loopgroep Commissie. 

Natuurlijk zijn wij altijd op zoek naar nieuwe mensen die ons team willen versterken als vast 

commissielid maar vooral ook als hulp bij de organisatie van evenementen.  

 

De Loopgroep Commissie is in 2023 actief geweest bij de volgende activiteiten: 

Wijkenloop, Zuiderdijkloop, Variabele trimloop, Etentje, Stuifduinentocht en de Kerstattentie. 

Een mooi lijstje maar is het wel wat de lopers van ons wensen? Daarom is begin 2024 een kleine 

enquête uitgebracht waarin wij vragen om aan te geven hoe de activiteiten gewaardeerd worden, of 

men bereid is mee te helpen, en of er onder de leden misschien nieuwe ideeën voor activiteiten zijn. 

Wij hopen de resultaten in maart 2024 te hebben en zo te kunnen bepalen hoe we de Loopgroep van 

AV Hollandia nog beter van dienst kunnen zijn. 

 

Wijkenloop 

Op acht woensdagavonden worden in Hoorn en Zwaag de Wijkenlopen georganiseerd. Op 31 

mei werd de loop door AV Hollandia gefaciliteerd. Als Loopgroep Commissie hebben wij geen 

werk aan de organisatie. We waren wel aanwezig en hebben de deelnemers bij de ingang van 

de baan welkom geheten en ze van informatie over onze vereniging voorzien. 

 

Zuiderdijkloop 

De Zuiderdijkloop is een loop vanaf een bepaald startpunt op de Zuiderdijk terug naar de Blauwe 

Berg. De loop kent een variabele afstand zodat deze voor elk loopniveau geschikt is. Op 5 juli hebben 

wij deze loop gehouden. 

Door de storm Poly in de ochtend was het onzeker of de loop in de avond wel door kon gaan. Dankzij 

een middag inspectie van de route door Hugo hebben wij toch groen licht gegeven. Door extra 

chauffeurs hadden we 7 auto’s tot onze beschikking. En zo konden de ruim 20 deelnemers naar het 

startpunt nabij de Elbaweg worden vervoerd. Vanaf daar konden de lopers 15 kilometer naar de baan 

terug lopen. Lopers die kozen voor een kortere afstand zijn langs de dijk op diverse punten uitgestapt. 
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Op 10 en 5 kilometer van de finish waren verzorgingsposten ingericht. Daar werd vanuit de kofferbak 

wat te eten en drinken geserveerd. De deelnemers konden na afloop even bijkomen en napraten in 

de kantine. Mede door de extra chauffeurs en het enthousiasme van de deelnemers was dit een zeer 

geslaagd evenement. 

 

 

 

Variabele trimloop  

Op 11 september hebben wij een variabele trimloop georganiseerd. Deze loop wordt afgelegd op een 

parcours van 1250 meter dat op en rondom de atletiekbaan ligt. Sommigen doen dit als 

voorbereiding op de Dam tot Damloop. 

Na een warming up door één van de trainers gingen 10 deelnemers om 19.30 uur van start. Tot 20.30 

uur kon iedereen zoveel ronden afleggen als gewenst met na elke ronde de mogelijkheid om wat te 

drinken en te eten. Ondanks de lage opkomst was het een geslaagde avond. 
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Etentje op 1 december 

Zo tegen het einde van het jaar organiseren wij een etentje ergens in Hoorn. Het is elk jaar weer een 

uitdaging een restaurant te vinden dat voor een groep een 3 gangen menu wil bereiden voor een 

redelijke prijs. Want we vinden dat ook leden met een kleine portemonnee moeten kunnen 

deelnemen. Arie is daar wederom goed in geslaagd en zo konden we met 25 Hollandianen terecht in 

Huis Verloren aan het Kerkplein. 

Nadat er aan de bar wat bij gekletst was hebben Christiaan en Anne Mulder met hun medewerkers 

aan één grote tafel een maaltijd geserveerd. Deze viel goed in de smaak bij de deelnemers. Het was 

een gezellige avond. 

 

Stuifduinentocht 

Als voorbereiding op de Halve van Egmond is op zondag 17 december de Stuifduinentocht 

georganiseerd. Het is een pittige loop van 17 kilometer, door het gebied De Schoorlse Duinen (witte 

route). Er waren 19 deelnemers waaronder vier looptrainers. Omdat de niveaus behoorlijk 

verschilden ontstonden er groepjes waardoor iedereen op zijn eigen niveau kon lopen. Regelmatig 

kwamen de groepjes weer bij elkaar waardoor we toch als één groep de route hebben afgelegd. Na 

afloop wat lekkers te eten en drinken uit de kofferbak van Bart. Mede dankzij de inzet van de 

deelnemende looptrainers werd dit een zeer geslaagde editie. 

 

 

Kerstattentie 18,19,20,21 en 23 december 

In de week voor Kerst hebben we na elke looptraining kerstbrood, glühwein en warme chocolademelk 

met slagroom geserveerd aan de lopers. Het was erg gezellig in de kantine en met een kerstwens op 

zak is iedere loper weer huiswaarts gegaan. 
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Wel werd de vraag gesteld waarom er geen Kerstpuzzeltocht was georganiseerd. In 2024 zijn we van 

plan deze, bij voldoende vrijwilligers voor de organisatie ervan, weer te organiseren. 

 

 

 

 

Namens de Loopgroep Commissie, Ruud, Wil, Bart, Hugo, Athy en Arie.  
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6. Jaarverslag secretaris 2023 
 

In 2023 is het bestuur 9x bij elkaar geweest.  Daarnaast zijn er twee Algemene Ledenvergaderingen 

gehouden. Op 1 januari 2023 waren er 456 leden. Een jaar later op 1 januari 2024 waren er 495 

leden. Een verheugende groei van 49 leden.  

 

 
 

De ledenadministratie is vanaf 2023 enthousiast opgepakt door Maaike Huberts. Alles wordt 

bijgehouden in All United.  Een behoorlijke klus die nauwkeurig moet worden uitgevoerd. Na een 

onderbreking is in 2023 Fun in Atletics weer van startgegaan. De Hoornse Basisschool leerlingen 

hebben vol enthousiasme deelgenomen.  Op woensdag 26 april heeft Betsy Blokker een Koninklijke 

onderscheiding ontvangen voor haar jarenlange inzet als trainster bij de vereniging. Zij is in 1980 

training gaan geven aan pupillen en D-junioren als opvolgster van jeugdtrainster Buuf Broerse.   Het 

clubblad is 4 maal verschenen. De redactie is er weer in geslaagd er een prachtig leesbare glossy van 

te maken.   Er is in 2023 een begin gemaakt met het opzetten van een clubarchief. Tot nu heeft een 

archief ontbroken. Vele stapels papieren zijn doorgenomen, gesorteerd en beschreven. Ook worden 

de prijzen uit de prijzenkast op foto vastgelegd en gedocumenteerd.  Hiermee ontstaat een 

schatkamer van de historie van onze vereniging.  Er is in Oktober een onderzoek gedaan bij onze 

vereniging door een viertal 4de jaars studenten Sportmanagement van de Hogeschool Utrecht. 

Vraagstelling: 1) hoe krijgen we meer vrijwilligers en 2) hoe kunnen we de communicatie naar de 

leden verbeteren. De uitkomsten zijn bekend en zullen in 2024 worden opgepakt. Belangrijk 

aandachtspunt is  het vrijwilligersbeleid.  Er is nog geen coördinator en het is een blijvende bron van 
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aandacht. Door de gemeente Hoorn is een tweejaarlijkse vitaliteitscan uitgevoerd van onze 

vereniging. Daaruit komt naar voren dat we vitaal en klaar voor de toekomst zijn.  

 

Helaas is er ook droevig nieuws te melden. Op 10 februari is oud-lid Hans Schouten overleden. Hans 

is gedurende vele jaren werper geweest van onze vereniging. Hij heeft onze vereniging vele male 

vertegenwoordigd in competie en heeft ook vele malen individueel deelgenomen aan topwedstrijden 

in binnen en buitenland.  Hij bezit nog vele clubrecords. Op 9 augustus  is ons woensdagmorgen lid 

Bram van den Braber door een noodlotig ongeluk komen te overlijden. Bram is vele jaren lid geweest 

en heeft zich, samen met zijn vrouw Annet, veel vrijwilligerswerk bij de vereniging opgepakt. Kort na 

het overlijden van zijn moeder is  Fiona, de vrouw van Pieter van de Wiel, plotseling en veel te jong 

overleden.  

 

Na de renovatie is ons clubgebouw op zaterdag 9 september  feestelijk heropend door wethouder 

Dick Bennis. Er is hard gewerkt, het gebouw is duurzaam gemaakt en heeft een eigentijdse uitstraling 

gekregen.  Na de verbouwing zijn de werkzaamheden nog niet af, er  zijn altijd klusjes te doen en 

kleine verbeteringen nodig. Gelukkig wordt dit door het klusteam, bestaande uit Hans Baart, 

Gerbrand Beunder en Pieter van de Wiel, met veel enthousiasme opgepakt. De grote juryruimte is in 

beheer bij Simon Laan. Deze ruimte is multifuncioneel en wordt gebruikt als wachtruimte voor 

ouders, ontmoetingsruimte, vergaderzaal en nog meer.  Marijke Besseling is begonnen met een 

muurschildering die het geheel gezellig zal maken en op zal fleuren 

 

Op 31 oktober zijn de Burgermeester en wethouders van Hoorn ontvangen op ons complex. Nadat zij 

in de morgen in de bestuurskamer een collegevergadering hebben gehouden, kregen wij de 

mogelijkheid de club te presenteren en onze toekomst visie onder de aandacht te brengen. Het 

bezoek werd afgesloten met een lunch en een rondleiding.      

 

Bij zijn afscheid als penningmeester is Jan de Vries benoemd tot lid van Verdienste. Jan, is vanaf 2015 

bestuurslid geweest. In een bepaalde periode zelfs gelijktijdig  voorzitter, secretaris en 

penningmeester. De financiën zijn door Jan op orde gebracht en zo is onder meer de renovatie 

mogelijk geworden.  Artikel 30 van het Huishoudelijk Reglement maakt het mogelijk 

onderscheidingen voor bijzondere verdienste toe te kennen. Jan krijgt de onderscheiding “Lid van 

Verdienste”.  Na het aftreden van Jan is de vacature van penningmeester nog niet gevonden. Gelukkig 

is Jan bereid gevonden tot de leden vergadering van april 2024 de taak als waarnemend 

penningmeester op zich te nemen. 

De clubdag op 1 oktober is een groot succes geworden. Een grote opkomst van leden, sommige 

verkleed,  en een mooi programma heeft dit mogelijk gemaakt. De BBQ was een goede afsluiting.   

 

Henk Wijbenga - Secretaris 

 

 

 


